
ورزشرويقولرئيسجمهورحسابميكند
 خيلي تكراري اس��ت اگر عنوان كنيم كه سال 94 سال كسب سهميه 
المپي��ك و آمادگي رش��ته هاي المپيكي براي حض��وري پرقدرت در 

بزرگ ترين آوردگاه ورزش جهان است.
و باز هم خيلي  تكراري اس��ت اگر عنوان كنيم تكرار موفقيت بزرگ و 
مثال زدني المپي��ك لندن در ريو 2016 فقط با پش��تكار و حمايت از 
رش��ته هاي مدال آور صورت مي گيرد. اما چه كنيم كه وقتي مي بينيم 
بس��ياري از قهرمانان و مدال آوران و فدراس��يون هاي پرمدال از نبود 
امكانات، كمبود بودجه و عقب  افتادن از برنامه ها مي نالند، چاره اي جز 
تكرار نداريم. مس��ئولان كميته ملي المپيك خوب مي دانند كه براي 
تكرار موفقيت لندن بايد بيشتر از سال 2012 هزينه كنند، بيشتر هزينه 
كنند تا بتوانند همان مدال ها و همان جايگاه هفدهمي را تكرار كنند، 
آنها خوب مي دانند كه رقباي ما طي اين سه سال چقدر جلو رفته اند و 
حالا حتي تكرار نتيجه لندن هم بسيار سخت تر شده، چه برسد به اينكه 

به جايگاهي بالاتر فكر كنيم.
تا امروز اكثر قريب به اتفاق قول هايي كه باب��ت همكاري و حمايت از 
مدال آوران و رشته هاي المپيكي داده ش��ده به عمل نرسيده و همين 

زنگ خطر را براي ورزش كشور به صدا درآورده است.
درخش��ش و موفقيت در ميداني چون المپيك بي ترديد بدون بودجه 
و نداشتن منابع مالي امري اس��ت غيرممكن. اين مسئله بديهي است 
اما گويا زياد مورد توجه آقاياني كه اين منابع را در اختيار دارند،  نيست 
كه اگر غير از اين بود، اين همه صداي اعتراض از كمبودها و بي پولي به 
آسمان برنمي خاست. اما مي خواهيم از همه آنچه كه تاكنون وعده داده 
شده بگذريم و برسيم به چهارشنبه شب هفته قبل؛ جايي كه ورزشكاران 
و مس��ئولان ورزش با رئيس جمهور ديدار داش��تند، هرچند اين ديدار 
تحت الشعاع توافق هسته اي و موفقيت بزرگ ملت ايران قرار داشت اما 
گويا مسئولان كميته ملي المپيك در ديدار آقاي روحاني قول هايي مبني 
بر حمايت از تيم ها و ورزش��كاران المپيكي از رئيس جمهور گرفته اند؛ 
قول هايي قوي كه بنا به گفته كميته ملي المپيكي ها مي توانند طي يك 

ماه آينده همه چيز را به صورت خوب روي غلتك بيندازد.
حالا ورزش ايران است، قول رئيس جمهور، يك المپيك پيش روي است 
و قول نفر اول اجرايي كشور، ورزش مي خواهد روي قول روحاني براي 
درخشش در المپيك ريو حساب كند،  مي خواهيم تمام وعده وعيدهاي 
گذشته را فراموش كنيم و دلخوش باشيم به قول رئيس جمهور براي 
برداش��ته ش��دن تمام موانعي كه نمي گذارند بچه هاي شايسته ايران 

آنچنان كه بايد و شايد توانمندي هاي خود را به جهانيان نشان دهند.
اميدواريم قول رئيس جمهور از آن دست قول هاي آنچناني نباشد كه 
تاكنون داده شده، اميدواريم با قول رئيس جمهور بشود رؤياي المپيك 

ريو را درست مانند المپيك لندن به ثمر نشاند و در واقعيت ديد.
آقاي رئيس جمهور، ورزش روي قول شما حساب ويژه باز كرده، مطمئن 
باشيد موفقيت و پيروزي در المپيك براي ايران اسلامي بسيار حائز اهميت 
است، سال آينده مي تواند سال درخشش ورزش كشور باشد. ورزش روي 

قول شما حساب باز كرده و مي داند شما به قولتان عمل مي كنيد.

برگزاري پرحاشيه انتخابات باشگاه بارسلونا 
بارتومئورئيسآبيواناريهاماند!

جوزپ ماريا بارتومئو بر صندلي رياست باشگاه بارسلونا تكيه زد. سرانجام 
انتخابات رياست آب و اناري ها برگزار شد و بارتومئو با اكثريت آرا براي 
شش سال عهده دار اين سمت شد. در اين مراسم رئيس جديد 63 هزار 
و 854 درصد آرا را به خود اختصاص داد. اين در حالي است كه لاپورتا 
با 3/33، بنديتو با 17/7 و فريخا 70/3 درص�د آرا را از آن خود كردند. 

   از لاپورتا تا بارتومئو
برخلاف س��اير باش��گاه هاي جهان، در بارس��لونا هواداران نيز علاوه بر 
هيئت مديره، مربيان و بازيكنان حق رأي دارند. در اين انتخابات 109هزار 
هوادار عضو باشگاه واجد رأي دادن بودند كه نزديك به 40 درصد آنها در 
انتخابات شركت كردند. لاپورتا تنها 10 هزار و 200 رأي آورد و نتوانست 
خودش را به بارتومئو برساند. آگوستي بنديتو نيز 3 هزار و 386 رأي آورد 
و توني فريخا هم هزار و 750 رأي. رئيس جديد در اولين واكنش خود به 
انتخاب هواداران گفت: »از همه مردم ممنون��م و اطمينان دارم كه اين 
انتخابات در اوج بلوغ فكري هواداران بارسلونا رقم خورده و شك ندارم كه 
به اين اعتماد پاسخي تاريخي خواهم داد. هواداران ثابت كردند تحت تأثير 
تبليغات بيهوده و فريادها قرار نمي گيرند و كسي را انتخاب مي كنند كه 
بتواند باشگاهشان را در مسيري درست هدايت كند. من هم يك هوادار 
هستم و بين خود و ساير مردم فرقي نمي بينم. اميدوارم فصل آينده بار ديگر 

قهرماني هاي خود را تكرار كنيم و بر قله فوتبال دنيا قرار بگيريم.«
  ادعاي تقلب در انتخابات

رقيب اصلي بارتومئو مدعي شد در انتخابات اخير تقلب صورت گرفته 
اس��ت. خوان لاپورتا مدعي اس��ت هيئت بازرس��ي انتخاب��ات در اين 
خصوص كم كاري كرده و تبعيض قائل شده است. لاپورتا مدعي است 
خريد آردا توران به نام بارتومئو تمام ش��ده و هواداران تحت تأثير اين 
اخبار قرار گرفته اند و بارتومئو حق نداشته در سخنراني هاي خود از اين 
خريد حرفي بزند. از طرفي لاپورتا مدعي اس��ت در مراسم انتخابات و 
در حواشي سالن مخصوص رأي گيري پوسترهاي بارتومئو نصب شده 
كه برخلاف مقررات بوده اس��ت. لاپورتا پس از شكستش در انتخابات 
گفت كه هرگز تسليم نمي شود: »هيچ وقت تسليم نخواهم شد. براي 
آنكه بتوانيم باش��گاه را نجات دهيم و بار ديگر لاماسيا را زنده كنيم به 
شدت جنگيديم. مي خواستيم ساختار كنوني بارسلونا را عوض كرده 
و اسپانس��رهاي جديدي را به جز قطري ها به بارسلونا بياوريم. رقابت 
سختي بود اما نتيجه اش همين است. نمي توانيم هيچ اعتراضي بكنيم. 

از حالا به بعد درست همانند يك هوادار به اين باشگاه نگاه مي كنم.« 
  رأي اجباري مردم

ديگر نامزد انتخابات رياست باشگاه بارسلونا نيز در ادعايي جالب آراي 
هواداران را زير سؤال برد. توني فريچا پس از اتمام رأي گيري و انتخاب 
بارتومئو اظهار داشت: »من ادعايي نداشتم و ندارم، مي دانستم كه رأي 
نخواهم آورد اما وظيفه داشتم در اين انتخابات شركت كنم و به هواداران 
بارس��لونا بگويم براي آينده برنامه دارم و از همين امروز تلاش خواهم 
كرد چهار سال ديگر با تمام قدرت وارد ميدان شوم. دوره بارتومئو شش 
ساله است، البته اگر در چهار س��ال اول كارش مورد سؤال هيئت امنا 
قرار نگيرد و من شك ندارم كه كار او به دو سال آينده هم نخواهد كشيد 
و من از همين امروز پروژه خود را آغاز خواهم كرد.« فريخا با اشاره به 
رأي اجباري هواداران گفت: »بارتومئو چندان هم خوش��حال نباشد، 
هواداران بارسلونا امروز به او رأي ندادند، او رأي هواداراني را از آن خود 
كرد كه اصلًا او را درست نمي ش��ناختند و تنها مي خواستند لاپورتا به 
باشگاهش��ان برنگردد، همين و بس. لاپورتا كارهاي��ي كرده كه ديگر 
نمي تواند جبرانشان كند. ثروت بارسلونا در زمان او در جاهايي هزينه 

شد كه بعدها خشم هواداران را در پي داشت.«
  ناراحتي كرايف

بازتاب انتخاب بارتومئو تنها به اعتراض مخالفان او ختم نمي شود. در 
شرايطي كه پيش از برگزاري انتخابات هم گفته مي شد شانس او بيش 
از ساير نامزدهاست اما به نظر مي رسد بسياري انتظار پيروزي بارتومئو 
را نداش��تند. يوهان كرايف از جمله اين افراد است. بازيكن اسطوره اي 
بارسا به شدت نسبت به انتخاب هواداران واكنش نشان داده است: »از 
انتخاب هواداران ش��گفت زده ش��ده ام و فقط يك چيز آرامم مي كند؛ 
اينكه مطمئن ش��وم اين انتخاب هواداران بارس��لونا نبوده است، اين 
انتخاب باشگاه بارسلونا بوده و تاريخ اين حقيقت را فاش خواهد كرد. 
متأسفانه شرايط باشگاه غيرقابل پذيرش و تحمل است، براي خودم و 

همه هواداران راستين بارسلونا متأسفم.«

علي دايي و امير قلعه نويي، گران ترين مربيان 
ليگ برتر اي�ران، هدايت صباي ق�م و ملوان 
بندرانزلي را برعهده گرفتند. در شرايطي كه 
هفته گذش�ته خبر مهم فوتبالي در رسانه ها 
بدون تيم ماندن دو مربي مش�هور ليگ برتر 
بود، پيوس�تن آنها به تيم هاي شهرستاني در 
تعطيلات آخر هفته حسابي سروصدا به پا كرد. 
پس از كش و قوس هاي فراوان، شهريار و ژنرال 
تيم هاي اين فصل خ��ود را انتخ��اب كردند اما 
آنچه مهم است اينكه حالا ليگ با وجود دايي و 
قلعه نويي گرم تر آغاز مي شود؛ گرمايي كه هيجان 
آن را در اين روزهاي س��اكن و بي تحرك بيشتر 
مي كند. به نظر مي رسيد رقم قرارداد اين دو مربي 

باز هم ركورد ليگ برتر ايران را بزند. 
  شهريار در قم

علي دايي با قبول سرمربيگري صبا اين فصل را 
روي نيمكت اين تيم مي نش��يند. با وجود آنكه 
ملوانان تلاش زيادي كردند تا نظر مثبت شهريار 
را جلب كنند، اين مربي س��رانجام با مسئولان 
صبا به توافق رسيد. اين در حالي است كه فصل 

گذشته مهدي تارتار به همراه اين تيم نتايج قابل 
قبولي كس��ب كرده بود و انتظار مي رفت در اين 
فصل نيز همچنان ب��ه كارش ادامه بدهد. دايي 
كه قراردادي يك س��اله امضا كرده است سابقه 
پوش��يدن پيراهن صبا در دوران بازيگري اش را 
در كارنام��ه دارد. طبق اعلام مس��ئولان مهدي 
تارتار به عنوان دستيار اول دايي به كارش ادامه 
مي ده��د. محمد داي��ي، به��زاد غلامپور)مربي 
دروازه بان ه��ا(، ن��ادر قرباني)مربي بدنس��از( و 
محمدرضا مهران پور)آناليزور( ديگر دستياران 
او هستند، البته احتمال اضافه شدن ژلكو مياچ 

كروات به اين جمع وجود دارد. 
  از استانداري تا زاگرس

داس��تان رفتن دايي به قم از آنجا ش��روع ش��د 
كه هفته گذش��ته س��يروس محجوب كه براي 
خريد سهام صبا پيشنهاداتي به مديرعامل اين 
باشگاه داده بود از تصميمش منصرف شد. همين 
مسئله موجب شد استانداري قم مسئوليت اين 
باشگاه را برعهده بگيرد. با اين حال چهارشنبه و 
درس��ت پس از انتصاب صادقي استاندار جديد 

قم، مسئولان ش��ركت هواپيمايي زاگرس براي 
خريد سهام صبا دست به كار شدند. طبق اخبار 
رس��يده مذاك��رات روز بعد به نتيجه رس��يده و 
پس از واگذاري اين باش��گاه به بخش خصوصي 
دايي به عنوان سرمربي جديد صبا انتخاب شده 
است. گفته مي ش��ود علي دايي يكي از دوستان 

مديرعامل هواپيمايي زاگرس است. 
  تكذيب خصوصي سازي

مديرعامل باشگاه صبا هرگونه خصوصي سازي 
اين باش��گاه را تكذيب كرد. عب��اس جهان بيني 
در گفت و گو با شبكه 3 س��يما در واكنش به اين 
خبر كه دوستان دايي باشگاه را خريده اند، اظهار 
داشت: »اين موضوع كه دوستان دايي تيم را در 
اختيار بگيرند يك بحث قديمي بود كه انجام نشد 

و منتفي شد.« 
  خريد بازيكنان مدنظر دايي

س��رمربي جديد صبا نام بازيكنان مورد نظرش 
را در اختيار مس��ئولان باش��گاه قرار داد. در اين 
ميان اسامي بازيكناني چون محمد عباس زاده، 
اميرحس��ين صادقي، هاش��م بيگ زاده، قاس��م 

دهنوي، رض��ا حقيق��ي و حامد لك به چش��م 
مي خورد. اين در حالي اس��ت كه تارتار از اعتماد 
دايي به خودش صحبت كرده است: »ما بازيكن 
جديد زيادي را جذب نكرده ايم، ضمن اينكه جاي 
خالي زيادي را در ليست خود داريم و دست علي 
دايي نيز در اين خصوص كاملاً باز است. با توجه به 
اينكه مدت ها با دايي كار كرده ام و هر دو نسبت به 
تفكرات يكديگر آشنايي داريم، فكر مي كنم دايي 
نس��بت به بازيكنان جديدي كه جذب كرده ايم 
مرا قبول داشته باشد. ما در برخي پست ها نياز به 
تقويت تيم داريم كه قطعاً اين موضوع را با دايي 
بررسي مي  كنيم و با توجه به شناختي كه از تيم 
دارم قطعاً نكات لازم را در اي��ن خصوص به وي 

انتقال خواهم داد تا او تصميم نهايي را بگيرد.«
  ژنرال در راه انزلي

سرمربي فصل گذشته اس��تقلال به انزلي رفته و 
هدايت ملوان اين شهر را به دست گرفته است. امير 
قلعه نويي كه با آبي ها نتايج نااميدكننده اي كسب 
كرد پس از آنكه دايي به انزلي چي ها پاسخ منفي 
داد، ترجيح داد شانس��ش را در اين شهر امتحان 
كند و در فصل آتي بيكار نمان��د. ژنرال با داريوش 
بهشتي مالك باشگاه ملوان براي هدايت اين تيم 
در ليگ پانزدهم خيلي زود به توافق رس��يد. امير 
امروز به انزلي مي رود تا تمري��ن ملوان  به صورت 
جدي آغاز ش��ود. همچنين اكبر محمدي، مربي 
اسبق تيم فوتبال جوانان ايران نيز به عنوان دستيار 
وي معرفي شده است. تاكنون حضور غدير بحري، 
محمد حبيبي و يك مربي بدنساز ارمنستاني در 

كادر قلعه نويي قطعي شده است. 
  خوشحالم دستيار قلعه نويي شدم

اكبر محم��دي از اينكه دس��تيار امير قلعه نويي 
ش��ده خوش��حال اس��ت. مربي ملوان به رابطه 
نزديكش با قلعه نويي اش��اره مي كن��د: »در اين 
مدت چند پيشنهاد از تيم هاي تبريزي، مشهدي 
و حتي صبا داشتم كه در نهايت به پيشنهاد امير 
قلعه نويي ب��راي همكاري در تيم ملوان پاس��خ 
مثب��ت دادم. قلعه نوي��ي در دوران مربيگري ام 
و خصوصاً س��ال هاي حض��ورم در تيم هاي پايه 
ايران، هميشه توصيه ها و مش��ورت هاي بسيار 
خوبي به بنده ارائه مي ك��رد و ارتباط مطلوبي با 
يكديگر داشتيم كه خوشبختانه در اين فصل با 
همديگر همكار شديم، البته قرار بود فصل پيش 
در استقلال با او همكار باش��م اما قسمت نشد و 
خوشحالم امسال اين همكاري شكل مي گيرد؛ 
آن هم در تيم ريشه دار و بزرگ ملوان كه هواداران 

خونگرمي دارد.« 
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حذفافتخارآميز
عملكرد تيم ملي فوتس��ال ساحلي را در 
مس��ابقات جام جهاني بد نمي دانيم. اگر 
بدشانسي نمي آورديم الان تيم ما به عنوان 
يك پديده در مس��ابقات حضور داشت و 
جزو چهار تيم برتر در جام جهاني بوديم. 
هرچند م��ا از دور رقابت ها كن��ار رفتيم 
اما اين چي��زي از ارزش بچه هاي ما كم 
نمي كند چراكه با اي��ن امكانات كم كه تا 
اين مرحله بالا آمديم هم براي ما پيروزي 
محسوب مي شود. به نظر من تيم ما نه تنها بايد تاهيتي را مي برد بلكه 
پيش از آن مي توانس��تيم برزيل را هم شكس��ت دهيم اما بي تجربگي 
باعث شد از دور رقابت ها حذف شويم. ما اگر مي خواهيم جلوي تيم هاي 
قدرتمند در جهان قرار بگيريم بايد با آمادگي كامل راهي مس��ابقات 
شويم. آنچه براي ما بسيار مهم است اينكه ما بايد مسابقات تداركاتي 
زيادي را برگزار كنيم و همين باعث مي شود ترس بچه ها ريخته شود و 
تجربه شان هم بالا رود. فوتبال ساحلي ما تازه چند سال است كه پا به 
اين رقابت ها گذاشته در حالي كه همين تاهيتي كه ما را برد دوره قبل 
ميزبان رقابت ها بود و توانسته بود عنوان چهارمي را در جام جهاني به 
دست آورد، اين در حالي است كه در كشور ما خيلي ها اصلا نمي دانستند 
كه تيم ملي فوتبال ساحلي داريم و اين يكي از معضلات اين رشته است. 
به نظر من كم لطفي صدا وسيما در اين بين بسيار زياد است. در همين 
مدت كوتاه كه مس��ابقات از تلويزيون پخش شد بسياري به اين رشته 
علاقه مند شده اند و اگر صداوسيما اين رشته را بيشتر پوشش دهد قطعاً 
مي توان ورزشكاران بيشتري را از سراسر كشور كشف كرد، هرچند در 
اين بين نمي توان تأثيرگذاري مربي م��ان اوكتاويو را ناديده گرفت. او 
يكي از مربيان بزرگ دنياس��ت كه با برزيل قهرمان جام جهاني شده 
است. علاوه بر اينكه مربي بسيار خوب و ارزشمندي است بزرگ ترين 
حسنش بي حاشيه بودنش اس��ت كه در اين مدت بسيار مشهود بود. 
اوكتاويو بدون كوچك ترين حاشيه اي فقط و فقط به فكر تمرين است 
و اين بسيار ارزشمند است. ما صددرصد خواهان ادامه همكاري با اين 

مربي بزرگ هستيم و مي خواهيم با او كار كنيم.

كياكارشراشروعكرد
چند شماره قبل در مطلب عكس نوشت، تصوير احمدرضا عابدزاده را چاپ 
كرديم و نوشتيم كه عقاب آسيا باز هم به دليل بي توجهي و عدم استفاده 
درست از تجربياتش در ايران بار سفر را بست و راهي امريكا شد، امروز هم 
يكي ديگر از ستاره هاي تيم 98 سوژه عكس نوشت است؛ مردي كه اگر ما 
قدرش را ندانستيم هامبورگي ها خيلي خوب فهميدند كه مي توانند از 
ريزترين تخصص هايش براي نوجوانانشان استفاده كنند. مهدوي كيا كارش 
را با هامبورگ شروع كرد، سؤال اينجاست استعدادهاي فوتبال ما با داشتن 
امثال مهدوي كيا و عابدزاده تا كي بايد هدر بروند؟ آيا در فوتبال ما برنامه اي 

براي استفاده درست از سرمايه ها وجود دارد يا اينكه... 
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مورينيوبهترينمربيفوتبالجهاندرسال2015
پايگاه مجل��ه فورفورتو در گزارش��ي مفصل فهرس��ت برتري��ن مربيان 
جهان را صرف نظ��ر از نتايجي كه حض��ور يك س��تاره در زمين تعيين 
كرده است، منتشر كرد. در اين بررس��ي خوزه مورينيو سرمربي چلسي 
به عنوان بهترين مربي معرفي شده اس��ت. پس از آقاي خاص، مربياني 
چون پ��پ گوآرديولا)بايرن موني��خ(، لوئيس انريكه)بارس��لونا(، ديه گو 
س��يمئونه)اتلتيكومادريد(، ماس��يميليانو آلگري)يوونتوس( و يورگن 

كلوپ)دورتموند( قرار دارند. 
-------------------------------------------------------------

كاسياجانشينكاسياسشد
رئال مادريد با پيشنهاد اس��پانيول براي به خدمت گرفتن كيكو كاسيا 
موافقت كرد و با قراردادي پنج ساله اين دروازه بان را به خدمت گرفت. 
كيكو كاسيا كه در تيم جوانان رئال مادريد سابقه بازي دارد، هشت سال 
پيش از تيم دوم رئال جدا شد و در چند سال گذشته نمايش خوبي در 
تيم اسپانيول داشت. اين دروازه بان 28 ساله قرار است به زودي قرارداد 
پنج ساله اي را با رئال مادريد امضا كند. خوآن كولت، رئيس اسپانيول 
پس از رد كردن پيشنهاد 4 ميليون يورويي رئال براي كاسيا با پيشنهاد 

دوم رئال به ارزش 6 ميليون يورو موافقت كرد. 
-------------------------------------------------------------

اولينبردايكرباپورتو
ايكر كاسياس كه هفته گذشته و پس از 25 سال باشگاه رئال مادريد را ترك 
كرد و به پورتوي پرتغال پيوس��ت، در پيروزي تيمش نقش داشت. پورتو 
مقابل دويسبورگ با نتيجه 2 بر صفر به پيروزي رسيد. كاسياس كه در 45 
دقيقه نخست درون دروازه تيمش قرار گرفت موفق شد دروازه اش را بسته 
نگه دارد تا تيمش در پايان 90 دقيقه هم پيروز از زمين مسابقه خارج شود. 
-------------------------------------------------------------

قولقهرمانيآرسنالازسويونگر
 آرسنال بيش از يك دهه است كه قهرماني در رقابت هاي ليگ برتر انگليس 
را به دست نياورده است. هواداران اين تيم خسته و عصبي به نظر مي رسند 
و آنچه باعث نااميدي بيشتر آنها شده اين است كه آرسن ونگر هر ساله در 
تابستان به آنها قول قهرماني مي دهد اما به وعده اش عمل نمي كند: هدف 
اصلي ما در فصل جديد قهرماني در رقابت هاي ليگ برتر انگليس است. 
احساس مي كنم زمان قهرماني آرسنال فرا رسيده است و ما اين توانايي را 

داريم كه در فصل جديد جام قهرماني را بالاي سر ببريم. 
------------------------------------------------------------

-پلهبستريشد
 پله، اسطوره 74 ساله تاريخ فوتبال به دليل بروز مشكلاتي پس از عمل جراحي 

از ناحيه كمر در بيمارستان »آلبرت انيشتين« شهر سائوپائولو بستري شد.
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اشرف رامين

88498432سرويس ورزشي

داييصباييشد،اميرانزليچي!

لازمنيستبازيكنانعاشقهمباشند
قرار است تيم ملي بس��كتبال اردويي در 
آلمان داشته باشد. درك بائرمن، سرمربي 
تيم ملي بسكتبال مي گويد: »مهم ترين 
نكته  اين است كه همه بايد هر چيزي دارند 
براي رس��يدن به هدف تيم كه قهرماني 
آسياست، بگذارند. براي ادامه تمرينات، 
بايد پايه ريزي خوبي داشته باشيم. قرار است به غير از اردوي آلمان در 
دو تورنمنت در چين شركت كنيم. براي جام ملت هاي آسيا، هدف 
برنده شدن اس��ت. ما بايد بهترين تيم را داشته باشيم. نكته اصلي 
اينكه لازم نيست همه عاشق هم باشند. لازم نيست بيرون زمين 
هم دوست باشند. اگر دشمن باشيم به هدفمان نمي رسيم. بعضي ها 
دوستان خوب و بعضي ها هم تيمي هاي خوبي هستند اما همه بايد 

هم تيمي خوبي باشند و يكديگر را حمايت كنند.«

كرشميداندامكاناتمامحدوداست
بحث نارضايتي كرش از امكانات تيم ملي 
هم به قصه هزار و يك شب تبديل شده، 
در اين چند س��اله كه كرش س��رمربي 
تيم ملي بوده و هست، هميشه و هميشه از 
يكسري كارها و كمبود امكانات مي ناليده 
است. علي كفاشيان، رئيس فدراسيون 
فو تبا ل درباره اينكه گفته مي ش��ود كرش از شرايط حال حاضر 
تيم ملي ناراحت است، مي گويد: »كرش از شرايط تيم ملي ناراحت 
نيست. او امكانات بيش��تري از ما مي خواهد زيرا صحنه ر قا بت را 
سخت مي بيند. كشورهاي زيادي براي صعود به جا م جها ني تلاش 
مي كنند و كرش هم به خوبي اين مسئله را مي داند، البته امكانات 
ما واقعاً محدود است. كرش بايد با همين امكانات محدود حداكثر 

تلاشش را انجام دهد تا بهترين نتيجه  را كسب كند.«

ورزشيككارحاشيهاينيست
دي��دار ورزش��كاران ب��ا رئيس جمهور 
چهارشنبه شب گذشته با حضور تعداد 
زي��ادي از ملي پوش��ان در رش��ته هاي 
مختلف ورزش��ي برگ��زار ش��د. در اين 
مراسم حس��ن روحاني گفت: »ورزش 
براي س��لامت جامعه و سلامت جسم و 
روح جامعه ضروري اس��ت و دولت در اين زمينه هر مقدار توان 
داشته باشد كمك خواهد كرد، به خصوص در زمينه ورزش بانوان. 
ما بايد در سطح جهان كاري كنيم كه دنيا بداند اسلام، اخلاق و 
فرهنگ با ورزش بانوان در تضاد نيست. حضور بانوان در سكوهاي 
افتخار با فرهنگ اسلامي و حجاب و عفاف شان افتخار مضاعفي را 
براي ما دارد و اين اتهام را كه اسلام ضدزن است و بين زن و مرد 

تبعيض قائل مي شود را زير سؤال مي برد.«

فريدون حسن

عباس ترابيان

رئيس كميته فوتبال ساحلي

تيم واليبال فرانسه در ليگ جهاني 2015، با شكست لهستان جواز حضور در فينال 
را به دس��ت آورد. تيم ملي واليبال فرانسه با پيروزي مقابل برزيل، ميزبان مرحله 
نهايي رقابت هاي ليگ جهاني 2015 نخستين شوك را به اين مسابقات وارد كرد. 
فرانسوي ها به عنوان پديده اين دوره از رقابت هاي ليگ جهاني با كسب عنوان اول 
گروه 2 اين مسابقات در مرحله نهايي شركت كردند و حالا در عين ناباوري به فينال 
رسيده اند. آنها با پيروزي 3 بر 2 مقابل لهستان جواز حضور در مسابقه فينال را به 

دست آوردند. در اين بازي لهستان ست نخست را با دشواري تمام 29 بر 27 برابر 
حريف سختكوش خود برنده شد اما در سه ست بعدي اين فرانسه بود كه به ترتيب 
با امتيازات 25 بر 21،  31بر 29 و 25 بر 19 به برتري دست يافت تا راهي فينال 
شود. پيش از اين نيز صربستان با پيروزي بر امريكا به فينال رسيده بود. بدين ترتيب 
تيم هاي امريكا و لهستان براي كسب مقام سوم با هم مصاف مي كنند و فينال اين 

دوره از مسابقات نيز بين دو تيم فرانسه و صربستان برگزار مي شود. 

فرانسه-صربستان
درفينال
ليگجهانيواليبال

قولرئيسجمهوربرايحمايتازتيمهايالمپيكي
بودجه و منابع مالي يكي از چالش هاي كميته المپيك براي حمايت از فدراسيون هاس��ت، به خصوص كه 
الان همه ورزشكاران در مسابقات مختلف سعي در كسب سهميه المپيك دارد. شاهرخ 
شهنازي، دبيركل كميته ملي المپيك درباره مشكل مالي كميته ملي المپيك مي گويد: 
»بحث بودجه و منابع مالي يكي از چالش هاي ما براي حمايت از فدراسيون هاست، البته 
زماني كه پيش رئيس جمهور بوديم ايشان قول بسيار قوي داد براي اينكه از تيم هاي 
ما جهت كسب س��هميه المپيك حمايت كند. فكر مي كنم اين نقيصه هم 
رفع شود و اميدوار هستيم بودجه افزايش يابد. تا آخر تيرماه قول داده اند 
بودجه مناسبي را در اختيار ما بگذارند و ما نيز بخشي از آن را در اختيار 
فدراسيون ها مي گذاريم. جلسات تخصصي كميته ملي المپيك را از 
سر مي گيريم و به مسائل بقيه فدراسيون ها نيز رسيدگي مي كنيم. 
من فكر مي كنم طي يك ماه آينده همه چيز به صورت خوب روي غلتك 
مي افتد. به هر حال ما از تمام رشته ها به خصوص از رشته هايي كه اميد به 

كسب مدال و حتي كسب سهميه داريم بيشتر حمايت مي كنيم. « 

هيچكسپشتخطنيست
دور جديد تمرينات آماده سازي اردونشينان تيم ملي در حالي از 31 تيرماه آغاز خواهد شد كه اين تمرينات 

تا روز 11 مردادماه در خانه كش��تي جريان خواهد داش��ت.  احد پازاج، سرمربي 
تيم ملي با اش��اره به روند اميدواركننده فرنگي كاران گف��ت: »بعد از رقابت هاي 
انتخابي تيم ملي با دعوت از تمامي مدعيان برتر و واجد شرايط به اردو، استارت 
اوليه را براي رقابت هاي جهاني زديم كه خوشبختانه در هر مرحله از تمرينات شاهد 
رشد محسوس و اميدوار كننده اي هستيم. تمام سعي ما بر اين است تا با بهترين و 
آماده ترين تيم ممكن به رقابت هاي جهاني 2015 امريكا برويم. در همين راستا 
تمامي پتانسيل موجود كشتي فرنگي كه مي توانند در اين آوردگاه بزرگ مثمرثمر 
باشند به اردوهاي تيم ملي دعوت شده اند و تمرينات منظم و منسجمي را پيگيري 
خواهند كرد. با نگاهي به فهرست نفرات دعوت شده به اردوي تيم ملي مي توان به 
اين مسئله رسيد كه تمامي مدعيان حال حاضر كشورمان بدون هيچ توجهي به 
مسائل حاشيه اي در خانه كشتي حضور دارند و طبق برنامه كادر فني تيم ملي به 

تمرين مشغول هستند. هيچ كس پشت خط نيست. 

وحيد صابري
  خبر

هيچوقتكمكارينكردهام
اردوي تيم مل��ي وزنه ب��رداري در 
حالي در ش��هركرد به پايان رسيد 
كه به اعتقاد بسياري از وزنه برداران 
از س��طح بس��يار بالايي برخوردار 
بود. بهداد س��ليمي درب��اره اردو و 
وضعيت��ش پ��س از اردو مي گويد: 
»در اردوي شهركرد تمام توان خود 
را گذاش��تم.  من هيچ وقت كم كاري نكرده ام ام��ا به هر حال در 

مسابقات جهاني امريكا تمام تلاشم را خواهم كرد.«

يزدانيبهمسابقاتجهانيميرسد؟
مصدوميت يزداني حض��ورش را در 
مس��ابقات جهاني در هاله اي از ابهام 
فرو برده اس��ت. لايق مربي تيم ملي 
كش��تي آزاد مي گويد: »مصدوميت 
رضا يزداني هفته ب��ه هفته كنترل 
مي شود تا زمان بازگشتش به تمرينات 
مشخص شود. از حالا نمي توان عنوان 
كرد كه او مسابقات جهاني را از دست مي دهد يا خير چرا كه او از ناحيه 

عضله دوقلو دچار پارگي و خونريزي شده است.«

آمادهمبارزهباحريفمهستم
قرار است چند روز ديگر ملي پوش 
 APB بوكس كشورمان در مسابقات
مبارزه كند. جاس��م دلاوري درباره 
اين مسابقات مي گويد: »من براي 
رويارويي با حريف صربستاني ام در 
مسابقات بوكس حرفه اي آيبا تجربه 
كافي را دارم و با تمرينات سختي كه 
داشتم آماده مبارزه هستم، البته من هنوز شناختي از حريفم ندارم 

و اميدوارم با شناخت لازم روي رينگ بروم.«

گران ترين مربيان ليگ برتر با تيم هاي جديد خود به توافق رسيدند

شيوا نوروزي
  گزارش


